
Artikel 45 vragen toegankelijkheid fietsenkelder bij station 
Datum: 30 mei 2022 
 

1. Bent u bekend met het bericht “Peperdure fietsenkelder bij station Zwolle 
blijkt niet voor iedereen toegankelijk: ‘Architectonische flop’” 
(https://www.destentor.nl/zwolle/peperdure-fietsenkelder-bij-station-zwolle-
blijkt-niet-voor-iedereen-toegankelijk-architectonische-flop~ae100c01/)? 

2. Bent u voornemens de groep fietsers die niet de mogelijkheid heeft om 
gebruik te maken van de nieuwe fietsenstalling omdat zij niet (meer) mobiel 
genoeg zijn om de trappen te gebruiken de mogelijkheid bieden om in het 
combigebouw hun fiets beveiligd te stallen op de plek waar nu een sticker 
hangt voor scootmobielen? Op welke termijn denkt u dit te kunnen realiseren? 

3. Bent u het met ons eens dat toegankelijkheid op aanvraag, dat wil zeggen na 
het aanvragen van een sleutel, geen volwaardige toegankelijkheid is? 

4. Bent u voornemens om een volwaardig toegankelijk alternatief beschikbaar te 
maken voor alle reizigers, zonder sleutel, zodat iedereen hun fiets kan stallen 
zonder beperkingen? Op welke termijn denkt u dit te kunnen realiseren?  

 
Bij voorbaat dank! 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Luna Koops 
(zij/haar) 
 
Gemeenteraadslid  
Partij van de Arbeid 
 
 




